

## Mora



**Type:** indoor / outdoor game

**Materials:** none

**Number of players:** 2

**Time:** unlimited; up to 10 points.

### **Rules:**

This game is fairly simple and quick; it may be considered as a variation of the *Rock, Paper, Scissors* game. There are two players in this game. At a given sign, they have to quickly show a certain number of fingers on just one hand (so the numbers will range from 0 to 5). At the same time, they say a number from 0 to 5 out loud. The number may be the same or different from the number shown with their fingers. If the number they say is identical with the number of fingers shown by their opponent, they get a point. Whoever gets 10 points first, wins the game and may challenge another player.

Have fun!

## Mora



**Type:** indoor / outdoor game

**Materials:** none

**Number of players:** 2

**Time:** unlimited; up to 10 points.

### **Règles:**

Ce jeu est assez simple et rapide, il peut être considéré comme une variante de la Roche, papier, ciseaux jeux. Il ya deux joueurs dans ce match. Sur un signe donné, ils doivent montrer rapidement un certain nombre de doigts sur une seule main (de sorte que le nombre va aller de 0 à 5). Dans le même temps, ils disent assez fort un nombre entre 0 et 5. Le numéro peut être le même ou différent du nombre montré avec leurs doigts. Si le nombre qu'ils disent est identique avec le nombre de doigts montré par leur adversaire, ils obtiennent un point. Celui qui obtient 10 premiers points, gagne la partie et peut défier un autre joueur.

Amusez-vous!